



**Changing times, stay ahead**  
China Tax Conference 2018/2019  
因时而变，引领前行  
展望 **2019** 中国税务大会

## 目录

## Table of Contents

前言	Foreword	1
日程安排	Agenda	
北京场 (2018 年 12 月 19 日全天) 上海场 (2019 年 1 月 7 日全天)	Beijing session (December 19, 2018) Shanghai session (January 7, 2019)	2
重庆场 (2018 年 12 月 20 日下午) 西安场 (2019 年 1 月 18 日下午)	Chongqing session (December 20 afternoon, 2018) Xi'an session (January 18 afternoon, 2019)	3
南京场 (2018 年 12 月 21 日下午)	Nanjing session (December 21 afternoon, 2018)	4
苏州场 (2018 年 12 月 24 日下午)	Suzhou session (December 24 afternoon, 2018)	5
广州场 (2019 年 1 月 8 日全天) 深圳场 (2019 年 1 月 9 日全天)	Guangzhou session (January 8, 2019) Shenzhen session (January 9, 2019)	6
郑州场 (2019 年 1 月 9 日下午)	Zhengzhou session (January 9 afternoon, 2019)	7
长沙场 (2019 年 1 月 11 日下午)	Changsha session (January 11 afternoon, 2019)	8
武汉场 (2019 年 1 月 11 日下午)	Wuhan session (January 11 afternoon, 2019)	9
香港场 (2019 年 1 月 15 日全天)	Hong Kong session (January 15 , 2019)	10
厦门场 (2019 年 1 月 15 日上午)	Xiamen session (January 15 morning, 2019)	11
天津场 (2019 年 1 月 15 日下午)	Tianjin session (January 15 afternoon, 2019)	12
大连场 (2019 年 1 月 16 日下午)	Dalian session (January 16 afternoon, 2019)	13
成都场 (2019 年 1 月 16 日下午)	Chengdu session (January 16 afternoon, 2019)	14
沈阳场 (2019 年 1 月 17 日下午)	Shenyang session (January 17 afternoon, 2019)	15
注意事项	Points to note	16
具体日期与报名通道	Date and Registration Link	17
如有任何查询, 欢迎随时与我们联系	For enquiries, please feel free to contact us.	21
银行信息	Bank Information	23

2018 年全球商业环境愈加错综复杂，中美贸易摩擦不断，股市和汇率时有动荡，世界贸易经济发展面临新的挑战。国际税收层面，反避税已成为各国税收治理的共识，各国进一步加大了反避税力度，全球税务信息透明化趋势愈发明显。截至目前，中国与多个 CRS（共同申报准则）参与国开展信息交换；香港地区也已立法通过转让定价新规，进一步落实 BEPS 行动计划。将目光收回国内，在内外经济形势下面临巨大挑战的情况下，中国政府出台一系列大规模减税降费政策，包括下调增值税税率，提高出口退税率，扩大税收优惠政策范围，推行个人所得税法改革等，以期为国内经济注入活力。同时，我们也看到，政府在为企业和个人“减负”的同时，也进一步深化税收征管体制的改革，日趋加强税收征管力度。

在纷繁复杂的国际国内税收大环境下，企业的投资战略和业务模式会受到哪些影响？企业应如何应对挑战、拥抱机遇？自 2018 年 12 月中旬起，德勤“**展望 2019 中国税务大会**”将分别在北京、重庆、南京、苏州、上海、广州、深圳、郑州、长沙、武汉、香港、厦门、天津、大连、成都、沈阳以及西安等地举行。我们诚邀企业界人士与财税专家汇聚一堂，在人工智能和大数据的时代背景下，共同探讨国内外宏观经济形势、最新的税收政策与征管趋势、以及企业的财税管理新模式，协助企业在全新的国内外形势下开阔税务管理视野，引领企业在变革与挑战中因时而变，稳步前行。诚邀您拨冗参会为盼。

The 2018 global business environment has witnessed complexity and uncertainty - perpetual China-US trade frictions, stock market volatility, and currency fluctuations, all-in-all imposing new challenges on global trade and development. The international tax system has seen an irreversible trend of strengthening anti-abuse and anti-avoidance measures. To date, China has begun to exchange information with quite a few CRS member countries or regions and, in July 2018, Hong Kong passed new transfer pricing legislation to counter BEPS.

In the face of external and internal challenges, the Chinese government has introduced a series of tax relief policies to stimulate the economy, which include reducing VAT rates, increasing export tax rebates, expanding tax incentives, and launching individual income tax reform. These policies will relieve the tax burden on both individuals and companies. The government is also deepening the reform of the tax administration system and strengthening anti-avoidance compliance.

In this changing tax and business environment, how will the changes impact your investment strategy and business model? How do you transform these challenges into opportunities? Deloitte cordially invites you to attend the **China Tax Conference 2018/2019**, starting in mid-December 2018. Events will be held in Beijing, Chongqing, Nanjing, Suzhou, Shanghai, Guangzhou, Shenzhen, Zhengzhou, Changsha, Wuhan, Hong Kong, Xiamen, Tianjin, Dalian, Chengdu, Shenyang, and Xi'an respectively. At the Conference, our experts will share insights into the current economic climate, updates on China tax hot topics, and our experience in new tax management methods, in an era of AI and big data.

In an age of change and challenges, we are delighted to discuss how to actualize new tax management solutions as well as how to enact a smart tax strategy. We look forward to meeting you at the Conference and actualizing your agility and advancement in the coming year!

## 日程安排——北京场（2018 年 12 月 19 日全天）、上海场（2019 年 1 月 7 日全天）

### Agenda – Beijing session (December 19, 2018) / Shanghai session (January 7, 2019)

会议签到 (0830)	<b>Registration (0830)</b>
欢迎与开幕辞	<b>Welcome and opening remarks</b>
主题演讲 1: 挑战与机遇: 2018经济热点盘点与2019经济形势展望	<b>Speech 1: Challenge and opportunity: 2018 Top economic events review and economic outlook 2019</b>
主题演讲 2: 构建税收现代化体系: 税收征管体制改革及趋势	<b>Speech 2: Build a modern tax collection and administration system: The institutional reform and development of China tax administration system</b>
专题讲座: 中国企业税务管理现状及驱动因素探讨	<b>Plenary Discussion: Current status and driving forces of Chinese taxpayers' internal tax management</b>
午餐招待	<b>Luncheon</b>
<b>分组会议 1 (五个专题中择一参加)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 专题 A: 风动疏竹--近期中国跨境税收热点问题探究</li> <li>• 专题 B: 秉要执本、从容应变--解析个税新政, 聚焦企业及员工关切要点</li> <li>• 专题 C: 驾驭变革, 大道行远--间接税供应链整体解决方案</li> <li>• 专题 D: 审制顺势, 与时俱近--国地税合并后征管新格局</li> <li>• 专题 E: 智慧税务 勤启数智</li> </ul>	<b>Breakout 1 (select one from the five options)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Session A: Winds of change - The latest China cross-border tax hot topics and trends</li> <li>• Session B: Are you ready - The potential impact of China IIT reform on employers and employees</li> <li>• Session C: Changes and challenges: Indirect tax solutions to global supply chain management</li> <li>• Session D: Keep Pace &amp; Advance—New landscape in the post combination of State and Local Tax Authorities</li> <li>• Session E: Insight Tax – the future of tax</li> </ul>
<b>分组会议 2 (五个专题中择一参加)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 专题 A: 风动疏竹--近期中国跨境税收热点问题探究</li> <li>• 专题 F: 洞悉前沿、运筹帷幄—聚焦个税新政及CRS对高净值人士的影响</li> <li>• 专题 C: 驾驭变革, 大道行远--间接税供应链整体解决方案</li> <li>• 专题 D: 审制顺势, 与时俱近--国地税合并后征管新格局</li> <li>• 专题 E: 智慧税务 勤启数智</li> </ul>	<b>Breakout 2 (select one from the five options)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Session A: Winds of change - The latest China cross-border tax hot topics and trends</li> <li>• Session F: Moving with the Times: Analysis of the China IIT reform and CRS impact on the high net worth individuals</li> <li>• Session C: Changes and challenges: Indirect tax solutions to global supply chain management</li> <li>• Session D: Keep Pace &amp; Advance—New landscape in the post combination of State and Local Tax Authorities</li> <li>• Session E: Insight Tax – the future of tax</li> </ul>
<b>分组会议 3 (五个专题中择一参加)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 专题 A: 风动疏竹--近期中国跨境税收热点问题探究</li> <li>• 专题 B: 秉要执本、从容应变--解析个税新政, 聚焦企业及员工关切要点</li> <li>• 专题 C: 驾驭变革, 大道行远--间接税供应链整体解决方案</li> <li>• 专题 D: 审制顺势, 与时俱近--国地税合并后征管新格局</li> <li>• 专题 E: 智慧税务 勤启数智</li> </ul>	<b>Breakout 3 (select one from the five options)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Session A: Winds of change - The latest China cross-border tax hot topics and trends</li> <li>• Session B: Are you ready - The potential impact of China IIT reform on employers and employees</li> <li>• Session C: Changes and challenges: Indirect tax solutions to global supply chain management</li> <li>• Session D: Keep Pace &amp; Advance—New landscape in the post combination of State and Local Tax Authorities</li> <li>• Session E: Insight Tax – the future of tax</li> </ul>
全体会议: 2018转让定价大事回顾及未来监管发展趋势	<b>Plenary: 2018 Transfer pricing review and future trends of administration</b>
结束致辞	<b>Closing remarks</b>

**日程安排——重庆场（2018 年 12 月 20 日下午）、西安场（2019 年 1 月 18 日下午）**  
**Agenda – Chongqing session (December 20 afternoon, 2018)/**  
**Xi'an session (January 18 afternoon, 2019)**

<b>会议签到（1330）</b>	<b>Registration (1330)</b>
<b>欢迎与开幕辞</b>	<b>Welcome and opening remarks</b>
<b>嘉宾致辞</b>	<b>Keynote speech</b>
<b>2018 转让定价大事回顾及未来监管发展趋势</b>	<b>2018 Transfer pricing review and future trends administration</b>
<b>秉要执本、从容应变——解析个税新政，聚焦企业及员工关切要点</b>	<b>Are You Ready - The potential impact of China IIT reform on employers and employees</b>
<b>国地税合并后的征管变化及税务稽查和“千户集团”管理</b>	<b>Tax administration system reform and "Thousand Enterprise" management</b>
<b>智慧税务 勤启数智</b>	<b>Insight Tax – the future of tax</b>
<b>专题讨论：驾驭变革、大道行远：中美贸易摩擦下的国际供应链的构建与思考</b>	<b>Panel discussion: Make the stride - Global supply chain structure and considerations under the China-US trade friction</b>
<b>结束致辞</b>	<b>Closing remarks</b>

## 日程安排——南京场（2018 年 12 月 21 日下午）

### Agenda – Nanjing session (December 21 afternoon, 2018)

会议签到（1330）	<b>Registration (1330)</b>
欢迎与开幕辞	<b>Welcome and opening remarks</b>
洞悉前沿、运筹帷幄：国地税合并、信息自动交换背景下的税收征管体制改革及趋势	<b>Stride in the wind: The hot topics of cross-border tax - under China-US trade friction</b>
秉要执本、从容应变：个税改革、CRS信息交换时代的挑战与应对	<b>Are you ready - Analysis of the China IIT reform and CRS impact</b>
智慧税务、勤启数智：税务智能化解决方案	<b>Insight Tax – the future of tax</b>
昂首阔步、御风而行：中美贸易摩擦下的跨境税收热点问题探究	<b>Stride in the wind: The hot topics of cross-border tax under China-US trade friction</b>
博领群英、相倚为强：企业税务管理的创新实践	<b>Lead and Triumph: Innovation of enterprise tax management</b>
结束致辞	<b>Closing remarks</b>

## 日程安排——苏州场（2018 年 12 月 24 日下午）

### Agenda – Suzhou session (December 24 afternoon, 2018)

会议签到（1330）	Registration (1330)
欢迎与开幕辞	Welcome and opening remarks
嘉宾致辞	Keynote speech
2018 转让定价大事回顾及未来监管发展趋势	2018 Transfer pricing review and future trends administration
秉要执本、从容应变——解析个税新政，聚焦企业及员工关切要点	Are you ready - The potential impact of China IIT reform on employers and employees
智慧税务 勤启数智	Insight Tax – the future of tax
专题讨论：昂首阔步，御风而行：中美贸易摩擦下的国际供应链的构建与思考	Panel discussion: Make the strides, ride the wind: Global supply chain structure and considerations under the China-US trade friction
结束致辞	Closing remarks

## 日程安排——广州场（2019 年 1 月 8 日全天）、深圳场（2019 年 1 月 9 日全天）

### Agenda – Guangzhou session (January 8, 2019) / Shenzhen session (January 9, 2019)

会议签到 (0830)	<b>Registration (0830)</b>
欢迎与开幕辞	<b>Welcome and opening remarks</b>
主题演讲 1: 挑战与机遇: 2018经济热点盘点与2019经济形势展望	<b>Speech 1: Challenge and opportunity: 2018 Top economic events review and economic outlook 2019</b>
主题演讲 2: 构建税收现代化体系: 税收征管体制改革及趋势	<b>Speech 2: Build a modern tax collection and administration system: The institutional reform and development of China tax administration system</b>
专题讲座: 中国企业税务管理现状及驱动因素探讨	<b>Plenary Discussion: Current status and driving forces of Chinese taxpayers' internal tax management</b>
午餐招待	<b>Luncheon</b>
<b>分组会议 1 (五个专题中择一参加)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 专题 A: 风动疏竹--近期中国跨境税收热点问题探究</li> <li>• 专题 B: 秉要执本、从容应变--解析个税新政, 聚焦企业及员工关切要点</li> <li>• 专题 C: 驾驭变革, 大道行远--间接税供应链整体解决方案</li> <li>• 专题 D: 审制顺势, 与时俱近--国地税合并后征管新格局</li> <li>• 专题 E: 智慧税务 勤启数智</li> </ul>	<b>Breakout 1 (select one from the five options)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Session A: Winds of change - The latest China cross-border tax hot topics and trends</li> <li>• Session B: Are you ready - The potential impact of China IIT reform on employers and employees</li> <li>• Session C: Changes and challenges: Indirect tax solutions to global supply chain management</li> <li>• Session D: Keep Pace &amp; Advance—New landscape in the post combination of State and Local Tax Authorities</li> <li>• Session E: Insight Tax – the future of tax</li> </ul>
<b>分组会议 2 (五个专题中择一参加)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 专题 A: 风动疏竹--近期中国跨境税收热点问题探究</li> <li>• 专题 B: 秉要执本、从容应变--解析个税新政, 聚焦企业及员工关切要点</li> <li>• 专题 C: 驾驭变革, 大道行远--间接税供应链整体解决方案</li> <li>• 专题 D: 审制顺势, 与时俱近--国地税合并后征管新格局</li> <li>• 专题 E: 智慧税务 勤启数智</li> </ul>	<b>Breakout 2 (select one from the five options)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Session A: Winds of change - The latest China cross-border tax hot topics and trends</li> <li>• Session B: Are you ready - The potential impact of China IIT reform on employers and employees</li> <li>• Session C: Changes and challenges: Indirect tax solutions to global supply chain management</li> <li>• Session D: Keep Pace &amp; Advance—New landscape in the post combination of State and Local Tax Authorities</li> <li>• Session E: Insight Tax – the future of tax</li> </ul>
<b>分组会议 3 (五个专题中择一参加)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 专题 A: 风动疏竹--近期中国跨境税收热点问题探究</li> <li>• 专题 B: 秉要执本、从容应变--解析个税新政, 聚焦企业及员工关切要点</li> <li>• 专题 C: 驾驭变革, 大道行远--间接税供应链整体解决方案</li> <li>• 专题 D: 审制顺势, 与时俱近--国地税合并后征管新格局</li> <li>• 专题 E: 智慧税务 勤启数智</li> </ul>	<b>Breakout 3 (select one from the five options)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Session A: Winds of change - The latest China cross-border tax hot topics and trends</li> <li>• Session B: Are you ready - The potential impact of China IIT reform on employers and employees</li> <li>• Session C: Changes and challenges: Indirect tax solutions to global supply chain management</li> <li>• Session D: Keep Pace &amp; Advance—New landscape in the post combination of State and Local Tax Authorities</li> <li>• Session E: Insight Tax – the future of tax</li> </ul>
全体会议: 2018转让定价大事回顾及未来监管发展趋势	<b>Plenary: 2018 Transfer pricing review and future trends of administration</b>
结束致辞	<b>Closing remarks</b>



## 日程安排——郑州场（2019 年 1 月 9 日下午） Agenda – Zhengzhou session (January 9 afternoon, 2019)

会议签到（1330）	Registration (1330)
欢迎与开幕辞	Welcome and opening remarks
秉要执本、从容应变：个税改革、CRS 信息交换时代的挑战与应对	Are you ready - Analysis of the China IIT reform and CRS impact
2018 转让定价大事回顾及未来监管发展趋势	2018 Transfer pricing review and future trends of administration
风动疏竹——近期中国跨境税收热点问题探究	Winds of change - The latest China cross-border tax hot topics and trend
结束致辞	Closing remarks

日程安排——长沙场（2019 年 1 月 11 日下午）

**Agenda – Changsha session (January 11 afternoon, 2019)**

会议签到（13:00 pm）	Registration (13:00 pm)
欢迎与开幕辞	Welcome and opening remarks
嘉宾致辞	Keynote speech
改革风劲吹，共求稳中赢——税收征管改革下的税务沟通和争议解决	To triumph with steadiness in the face of tax administration system reform
2018 转让定价大事回顾及未来监管发展趋势	2018 Transfer pricing review and future trends of administration
秉要执本、从容应变——解析个税新政，聚焦企业及员工关切要点	Are you ready - The potential impact of China IIT reform on employers and employees
驾驭变革，大道行远 -- 间接税供应链整体解决方案	Changes and challenges: Indirect tax solution to global supply chain management
智慧税务 勤启数智	Insight Tax – the future of tax
结束致辞	Closing remarks

日程安排——武汉场（2019 年 1 月 11 日下午）

**Agenda – Wuhan session (January 11 afternoon, 2019)**

会议签到（1330）	<b>Registration (1330)</b>
欢迎与开幕辞	<b>Welcome and opening remarks</b>
国地税合并后的征管变化及税务稽查和“千户集团”管理	<b>Tax administration system reform and "Thousand Enterprise" management</b>
2018 转让定价大事回顾及未来监管发展趋势	<b>2018 Transfer pricing review and future trends of administration</b>
秉要执本、从容应变——解析个税新政，聚焦企业及员工关切要点	<b>Are You Ready - The potential impact of China IIT reform on employers and employees</b>
智慧税务 勤启数智	<b>Insight Tax – the future of tax</b>
结束致辞	<b>Closing remarks</b>

## 日程安排——香港场（2019 年 1 月 15 日）

### Agenda – Hong Kong session (January 15, 2019)

会议签到（08:30 am）	Registration (08:30 am)
欢迎与开幕辞	Welcome and opening remarks
主题演讲	Keynote Speech
全球贸易对话的商业影响	Impact of the global trade talks on business
和而不同——从大陆和香港的视角看转让定价法规发展	Evolution in Transfer Pricing – Conflict or Synergy from the lens of HK and China
午餐招待	Luncheon
洞悉前沿——香港报税新规的影响	Defining changes in the new Hong Kong tax filing
从容应变——聚集中国个人所得税改革	China's momentous individual income tax reform
专题讨论：领导和管理领先区域税务团队之战略探讨	Panel Discussion – Strategies in leading and managing a leading Regional Tax team
风动疏竹——近期中国跨境税收热点问题探究	Winds of change - The latest trends and hot topics on China cross-border tax
结束致辞	Closing remarks

## 日程安排——厦门场（2019 年 1 月 15 日上午）

### Agenda – Xiamen session (January 15 morning, 2019)

会议签到（08:30 am）	Registration (08:30 am)
欢迎与开幕辞	Welcome and opening remarks
嘉宾致辞	Keynote speech
改革风劲吹，共求稳中赢——税收征管改革下的税务沟通和争议解决	To triumph with steadiness in the face of tax administration system reform
秉要执本、从容应变——解析个税新政，聚焦企业及员工关切要点	Are you ready - The potential impact of China IIT reform on employers and employees
2018 转让定价大事回顾及未来监管发展趋势	2018 Transfer pricing review and future trends of administration
驾驭变革，大道行远 -- 间接税供应链整体解决方案	Changes and challenges: Indirect tax solution to global supply chain management
智慧税务 勤启数智	Insight Tax – the future of tax
结束致辞	Closing remarks

## 日程安排——天津场（2019 年 1 月 15 日下午）

### Agenda – Tianjin session (January 15 afternoon, 2019)

会议签到（1330）	Registration (1330)
欢迎与开幕辞	Welcome and opening remarks
2018 年法规政策变化热点回顾	2018 Review of China tax hot topics
改革风劲吹，共求稳中赢	To triumph with steadiness in the face of tax administration system reform
驾驭变革，大道行远 -- 间接税供应链整体解决方案	Changes and Challenges: Indirect tax solution to global supply chain management
结束致辞	Closing remarks

## 日程安排——大连场（2019 年 1 月 16 日下午）

### Agenda – Dalian session (January 16 afternoon, 2019)

会议签到 (1330)	Registration (1330)
欢迎与开幕辞	Welcome and opening remarks
全体会议：挑战与机遇：2018 经济热点盘点与 2019 经济形势展望	Plenary: Challenge and Opportunity: Review of 2018 top economic events and economic outlook 2019
全体会议：风动疏竹——近期中国跨境税收热点问题探究	Plenary: Winds of change - The latest China cross-border tax hot topics and trend
驾驭变革，大道行远 -- 间接税供应链整体解决方案	Changes and Challenges: Indirect tax solution to global supply chain management
智慧税务 勤启数智	Insight Tax – the future of tax
结束致辞	Closing remarks

日程安排——成都场（2019 年 1 月 16 日下午）

**Agenda – Chengdu session (January 16 afternoon, 2019)**

会议签到 (1330)	<b>Registration (1330)</b>
欢迎与开幕辞	<b>Welcome and opening remarks</b>
嘉宾致辞	<b>Keynote Speech</b>
2018 转让定价大事回顾及未来监管发展趋势	<b>2018 Transfer pricing review and future trends of administration</b>
秉要执本、从容应变——解析个税新政，聚焦企业及员工关切要点	<b>Are You Ready - The potential impact of China IIT reform on employers and employees</b>
国地税合并后的征管变化及税务稽查和“千户集团”管理	<b>Tax administration system reform and "Thousand Enterprise" management</b>
智慧税务 勤启数智	<b>Insight Tax – the future of tax</b>
专题讨论	<b>Panel Discussion</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• 驾驭变革，大道行远：中美贸易摩擦下的国际供应链的构建与思考</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Make the Stride: Global supply chain structure and considerations under the China-US trade friction</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• 洞悉前沿、运筹帷幄：产业升级和新经济时代下的税收挑战和应对</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Moving with the Times: Challenges and solutions in an era of business transformation and new economy</li> </ul>
结束致辞	<b>Closing remarks</b>



日程安排——沈阳场（2019 年 1 月 17 日下午）

**Agenda – Shenyang session (January 17 afternoon, 2019)**

会议签到（1300）	<b>Registration (1300)</b>
欢迎与开幕辞	<b>Welcome and opening remarks</b>
挑战与机遇：2018经济热点盘点与2019经济形势展望	<b>Challenge and Opportunity: 2018 Top economic events review and economic outlook 2019</b>
风动疏竹——近期中国跨境税收热点问题探究	<b>Winds of Change - The latest China cross-border tax hot topics and trend</b>
改革风劲吹，共求稳中赢	<b>To triumph with steadiness in the face of tax administration system reform</b>
智慧税务 勤启数智	<b>Insight Tax – the future of tax</b>
2018转让定价大事回顾及未来监管发展趋势	<b>2018 Transfer pricing review and future trends of administration</b>
结束致辞	<b>Closing remarks</b>

## 注意事项 Points to note

### 截止报名日期

依据您所选择城市的会议举办日期，提前两天为报名登记截止日期。席位有限，先到先得，遇有争议，以德勤记录为准。

### Registration deadline

Registration closes two days before the conference date in each respective city. As seats are limited, registration will take place on a first-come-first-served basis.

### 语言

- 中国大陆城市：普通话
- 香港：英语

### Language

- Chinese Mainland: Mandarin
- Hong Kong: English

### 参会费用

- 北京、上海、广州、深圳：每位人民币 1,200 元 / 优惠价每位人民币 1,000 元
- 香港：每位港币 1,200 元 / 优惠价每位港币 1,000 元
- 重庆、南京、苏州、郑州、长沙、武汉、厦门、天津、大连、成都、沈阳、西安与其他城市：每位人民币 800 元 / 优惠价每位人民币 640 元

### Fee

- Beijing, Shanghai, Guangzhou, and Shenzhen: RMB 1,200 per person / Preferential rate: RMB 1,000 per person
- Hong Kong: HKD 1,200 per person / Preferential rate: HKD 1,000 per person
- Chongqing, Nanjing, Suzhou, Zhengzhou, Changsha, Wuhan, Xiamen, Tianjin, Dalian, Chengdu, Shenyang, Xi'an, and other cities: RMB 800 per person / Preferential rate: RMB 640 per person

**德勤客户优惠：**如果参会者是德勤现有客户，请在报名时提供所属德勤负责合伙人的姓名，将可享有优惠价格。

**Deloitte Client Rate:** Current Deloitte clients who are able to provide the name of their engagement partner will be entitled to the preferential rate specified above.

**多人参会优惠：**如果贵公司有两人或以上参会，即可享有优惠价格。

**Multiple Participants Rate:** If there is more than one participant from your company, the additional participant(s) will be entitled to the preferential rate specified above.

**德勤老友优惠：**如果参会者曾在德勤工作过，请在报名时提供至今仍在德勤的同事的姓名，将可享有优惠价格。

**Deloitte Alumni Rate:** Former Deloitte professionals who are able to provide the names of colleagues still with Deloitte will be entitled to the preferential rate specified above.

注：

- 1) 上述各项优惠不可累加适用，敬请知悉。
- 2) 参会费包括由大会提供的会议资料、茶点、部分城市午餐等费用，不包括路费、住宿费和其它费用。

Please note:

- 1) Participants will be entitled to one of the above preferential rates only.
- 2) The fee includes conference materials, coffee and lunch. The fee does not include your travel, hotel, or other expenses.

### 取消会议

如遇不可预测情况，德勤将保留更改会议日期、时间、节目表、场地以及取消会议的权利。如上述情况发生，在许可的情况下，德勤会在会议举行前 7 个工作日通知受影响的报名者；如遇会议取消，已收参会费将获退还，而德勤对上述情况不负任何责任。

### Cancellation of event

If unexpected circumstances occur, Deloitte reserves the right to change the event date, time, program, venue, or cancel the event. If the conference is cancelled, Deloitte will, if possible, inform the affected registrants seven working days before the event date and refund the fee. Deloitte is not liable to the registrants and accepts no liability whatsoever in relation to any of the above changes, if they happen to occur.

### 持续专业发展学时

- 上海、北京、广州、深圳、香港：8 小时
- 重庆、南京、苏州、郑州、长沙、武汉、厦门、天津、大连、成都、沈阳、西安、与其他城市：4 小时

### CPD hours

- Shanghai, Beijing, Guangzhou, Shenzhen, Hong Kong: 8 hours
- Chongqing, Nanjing, Suzhou, Zhengzhou, Changsha, Wuhan, Xiamen, Tianjin, Dalian, Chengdu, Shenyang, Xi'an, and other cities: 4 hours

## 具体日期与报名通道 **Date and Registration Link**

### 北京 **Beijing**

2018 年 12 月 19 日 (周三) 全天 Dec 19 (Wednesday), 2018

北京 JW 万豪酒店 JW Marriott Beijing

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19824/>



### 重庆 **Chongqing**

2018 年 12 月 20 日 (周四) 下午 Dec 20 (Thursday) afternoon, 2018

重庆富力凯悦酒店 Hyatt Regency Chongqing Hotel

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19817/>



### 南京 **Nanjing**

2018 年 12 月 21 日 (周五) 下午 Dec 21 (Friday) afternoon, 2018

南京金陵饭店 Jinling Hotel Nanjing

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19819/>



### 苏州 **Suzhou**

2018 年 12 月 24 日 (周一) 下午 Dec 24 (Monday) afternoon, 2018

苏州希尔顿酒店 Hilton Suzhou

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19821/>



## 上海 Shanghai

2019 年 1 月 7 日 (周一) 全天 Jan 7 (Monday), 2019

上海浦东嘉里大酒店 Kerry Hotel Pudong Shanghai

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19655/>



## 广州 Guangzhou

2019 年 1 月 8 日 (周二) 全天 Jan 8 (Tuesday), 2019

广州天河希尔顿酒店 Hilton Guangzhou Tianhe

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19829/>



## 深圳 Shenzhen

2019 年 1 月 9 日 (周三) 全天 Jan 9 (Wednesday), 2019

深圳瑞吉酒店 The St. Regis Shenzhen

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19826/>



## 郑州 Zhengzhou

2019 年 1 月 9 日 (周三) 下午 Jan 9 (Wednesday) afternoon, 2019

郑州美盛喜来登酒店 Sheraton Grand Zhengzhou Hotel

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19822/>



## 长沙 Changsha

2019 年 1 月 11 日（周五）下午 Jan 11 (Friday) afternoon, 2019

长沙北辰洲际酒店 Intercontinental Changsha Hotel

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19823/>



## 武汉 Wuhan

2019 年 1 月 11 日（周五）下午 Jan 11 (Friday) afternoon, 2019

武汉汉口泛海喜来登酒店 Sheraton Grand Wuhan Hankou Hotel

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19828/>



## 香港 Hong Kong

2019 年 1 月 15 日（周二） Jan 15, 2019

香港 JW 万豪酒店（金钟） JW Marriott Hong Kong

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19918/>



## 厦门 Xiamen

2019 年 1 月 15 日（周二）上午 Jan 15 (Tuesday) morning, 2019

厦门源昌凯宾斯基大酒店 Kempinski Hotel Xiamen

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19827/>



## 天津 Tianjin

2019 年 1 月 15 日（周二）下午 Jan 15 (Tuesday) afternoon, 2019

丽思卡尔顿酒店 The Ritz-Carlton Tianjin

活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19830/>



## 大连 Dalian

2019 年 1 月 16 日 (周三) 下午 Jan 16 (Wednesday) afternoon, 2019  
大连一方城堡豪华精选酒店 The Castl Hotel, A luxury Collection, Dalian  
活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19831/>



## 成都 Chengdu

2019 年 1 月 16 日 (周三) 下午 Jan 16 (Wednesday) afternoon, 2019  
成都首座万豪酒店 Chengdu Marriott Hotel Financial Centre  
活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19832/>



## 沈阳 Shenyang

2019 年 1 月 17 日 (周四) 下午 Jan 17 (Thursday) afternoon, 2019  
沈阳香格里拉大酒店 Shangri-La Hotel, Shenyang  
活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19833/>



## 西安 Xi'an

西安香格里拉大酒店 Shangri-La Hotel, Xi'an  
2019 年 1 月 18 日 (周五) 下午 Jan 18 (Friday) afternoon, 2019  
活动链接 Link: <https://deloitte.eventbank.cn/event/19818/>



如有任何查询，欢迎随时与我们联系。

**For enquiries, please feel free to contact us.**

### 北京

许江红

电话: +86 10 8520 7631

传真: +86 10 8518 1326

电邮: [tessxu@deloitte.com.cn](mailto:tessxu@deloitte.com.cn)

### 重庆

何诗韵

电话: +86 23 8968 2148

传真: +86 23 8859 9188

电邮: [sherhe@deloitte.com.cn](mailto:sherhe@deloitte.com.cn)

### 南京

李皓妍

电话: +86 25 5791 6270

传真: +86 25 8691 8776

电邮: [lilyli@deloitte.com.cn](mailto:lilyli@deloitte.com.cn)

### 苏州

徐潇逍

电话: +86 512 6289 1083

传真: +86 512 6762 3338

电邮: [etxu@deloitte.com.cn](mailto:etxu@deloitte.com.cn)

### 上海

刘丽雯

电话: +86 21 6141 1149

传真: +86 21 6335 0003

电邮: [livliu@deloitte.com.cn](mailto:livliu@deloitte.com.cn)

### 广州、长沙

蓝慧

电话: +86 20 2831 1331

传真: +86 20 3888 0121

电邮: [slan@deloitte.com.cn](mailto:slan@deloitte.com.cn)

### 深圳、厦门

陈行

电话: +86 755 3353 8497

传真: +86 755 8246 3222

电邮: [mavchen@deloitte.com.cn](mailto:mavchen@deloitte.com.cn)

### 郑州

王丽芳

电话: +86 10 8512 5171

电邮: [dianwang@deloitte.com.cn](mailto:dianwang@deloitte.com.cn)

### 武汉

万丝斯

电话: +86 166 0274 8747

电邮: [cwan@deloitte.com.cn](mailto:cwan@deloitte.com.cn)

### Beijing

Tess Xu

Direct: +86 10 8520 7631

Fax: +86 10 8518 1326

Email: [tessxu@deloitte.com.cn](mailto:tessxu@deloitte.com.cn)

### Chongqing

Sherrie He

Direct: +86 23 8968 2148

Fax: +86 23 8859 9188

Email: [sherhe@deloitte.com.cn](mailto:sherhe@deloitte.com.cn)

### Nanjing

Lily Li

Direct: +86 25 5791 6270

Fax: +86 25 8691 8776

Email: [lilyli@deloitte.com.cn](mailto:lilyli@deloitte.com.cn)

### Suzhou

Ethan Xu

Direct: +86 512 6289 1083

Fax: +86 512 6762 3338

Email: [etxu@deloitte.com.cn](mailto:etxu@deloitte.com.cn)

### Shanghai

Livian Liu

Direct: +86 21 6141 1149

Fax: +86 21 6335 0003

Email: [livliu@deloitte.com.cn](mailto:livliu@deloitte.com.cn)

### Guangzhou/Changsha

Stephanie Lan

Direct: +86 20 2831 1331

Fax: +86 20 3888 0121

Email: [slan@deloitte.com.cn](mailto:slan@deloitte.com.cn)

### Shenzhen/Xiamen

Mavis Chen

Direct: +86 755 3353 8497

Fax: +86 755 8246 3222

Email: [mavchen@deloitte.com.cn](mailto:mavchen@deloitte.com.cn)

### Zhengzhou

Diana Wang

Direct: +86 10 8512 5171

Email: [dianwang@deloitte.com.cn](mailto:dianwang@deloitte.com.cn)

### Wuhan

Cecilia Wan

Direct: +86 166 0274 8747

Email: [cwan@deloitte.com.cn](mailto:cwan@deloitte.com.cn)

### 香港

植以媛

电话: +852 2852 1269

传真: +852 2541 1911

电邮: [echik@deloitte.com.hk](mailto:echik@deloitte.com.hk)

### 天津

王倩

电话: +86 22 2320 6693

传真: +86 22 8312 6099

电邮: [qianwang@deloitte.com.cn](mailto:qianwang@deloitte.com.cn)

### 大连

张英夷

电话: +86 411 8371 2824

传真: +86 411 8360 3297

电邮: [trzhang@deloitte.com.cn](mailto:trzhang@deloitte.com.cn)

### 成都

吴双宇

电话: +86 28 6789 8103

电邮: [suswu@deloitte.com.cn](mailto:suswu@deloitte.com.cn)

### 沈阳

宋皎

电话: +86 24 6785 4069

传真: +86 24 6785 4067

电邮: [fisong@deloitte.com.cn](mailto:fisong@deloitte.com.cn)

### 西安

肖雨虹

电话: +86 28 6789 8136

传真: +86 23 8859 9188

电邮: [annxiao@deloitte.com.cn](mailto:annxiao@deloitte.com.cn)

### Hong Kong

Evon Chik

Direct: +852 2852 1269

Fax: +852 2541 1911

Email: [echik@deloitte.com.hk](mailto:echik@deloitte.com.hk)

### Tianjin

Qian Wang

Direct: +86 22 2320 6693

Fax: +86 22 8312 6099

Email: [qianwang@deloitte.com.cn](mailto:qianwang@deloitte.com.cn)

### Dalian

Tracy Zhang

Direct: +86 411 8371 2824

Fax: +86 411 8360 3297

Email: [trzhang@deloitte.com.cn](mailto:trzhang@deloitte.com.cn)

### Chengdu

Susan Wu

Direct: +86 28 6789 8103

Email: [suswu@deloitte.com.cn](mailto:suswu@deloitte.com.cn)

### Shenyang

Fiona Song

Direct: +86 24 6785 4069

Fax: +86 24 6785 4067

Email: [fisong@deloitte.com.cn](mailto:fisong@deloitte.com.cn)

### Xi'an

Anna Xiao

Direct: +86 6789 8136

Fax: +86 23 8859 9188

Email: [annxiao@deloitte.com.cn](mailto:annxiao@deloitte.com.cn)



## 银行资料 Banking Information

### 北京、郑州 Beijing/Zhengzhou

开户银行(Banker):	招商银行股份有限公司北京东方广场支行 China Merchants Bank
账户名称(Account Name):	上海德勤税务师事务所有限公司北京分所 Shanghai Deloitte Tax Ltd Beijing Branch
账户 (A/C No.):	110909652710701 (人民币/RMB)
电汇代码 (SWIFT Code):	CMBCCNBS
银行地址(Bank Address):	北京市东城区东长安街 1 号东方广场 E3 座 PE3 (03-07) PE3(03-07) Oriental Plaza No.1 East China Ave Dong Chong District Beijing

### 重庆、西安 Chongqing/Xi'an

开户银行(Banker):	中国银行重庆解放碑支行 Bank of China Chongqing Jiefangbei sub-branch
账户名称(Account Name)	上海德勤税务师事务所有限公司重庆分所 <b>Shanghai Deloitte Tax Ltd Chongqing Branch</b>
账户 (A/C No.):	111661955787 (人民币/RMB)
电汇代码 (SWIFT Code):	BKCHCNBJ59A
银行地址(Bank Address):	重庆市渝中区五四路 28 号 NO. 28 Wusi Road, Yuzhong District, Chongqing PRC

### 苏州 Suzhou

开户银行(Banker):	中国工商银行苏州工业园区支行 Industrial and Commercial Bank of China Suzhou Industrial Park Branch
账户名称(Account Name):	上海德勤税务师事务所有限公司苏州分所 Shanghai Deloitte Tax Limited Suzhou Branch
账户 (A/C No.):	1102020309000508061 (人民币/RMB)
电汇代码 (SWIFT Code):	ICBKCNBJSZU
银行地址(Bank Address):	苏州市工业园区苏州大道西 1 号世纪金融大厦 1 层 1/F Century Financial Building, No.1 West Suzhou Da Dao Industrial Park, Suzhou, PRC

### 南京 Nanjing

开户银行(Banker):	交通银行南京分行王府大街支行 Bank of Communication, Nanjing Branch, Wangfu Street Sub-branch
账户名称(Account Name):	上海德勤税务师事务所有限公司江苏分所 Shanghai Deloitte Tax Ltd. Jiangsu Branch
账户 (A/C No.):	3200 0665 9018 0100 73145 (人民币/RMB)
电汇代码 (SWIFT Code):	COMMCNSHNJG
银行地址(Bank Address):	南京市石鼓路 41 号 No.41 Shigu Lu, Nanjing, PRC

---

### 上海、武汉 Shanghai/Wuhan

---

开户银行(Banker): 交通银行上海市分行营业部  
Bank of Communication, Shanghai Branch

账户名称(Account Name): 上海德勤税务师事务所有限公司  
Shanghai Deloitte Tax Ltd.

账户 (A/C No.): 310066661018170250988 (人民币/RMB)

电汇代码 (SWIFT Code): COMMCNSHSI

银行地址(Bank Address): 上海市江西中路 200 号  
No.200 Jiang Xi Zhong Lu, Shanghai, PRC

---

---

### 广州 Guangzhou

---

开户银行(Banker): 招商银行广州林和路支行  
China Merchants Bank Guangzhou LinheLu Branch

账户名称(Account Name): 上海德勤税务师事务所有限公司广东分所  
Shanghai Deloitte Tax Ltd Guangdong Branch

账户 (A/C No.): 120907913010908 (人民币/RMB)

电汇代码 (SWIFT Code): CMBCCNBS131

银行地址(Bank Address): 广州市天河区林和街27号中怡城市花园A栋  
1/F A Zhong Yi Cheng Shi Hua Yuan NO.27 Linhe Street Tianhe District,  
Guangzhou, China

---

---

### 深圳 Xiamen

---

开户银行(Banker): 中国银行深圳市分行  
Bank of China Shenzhen Branch

账户名称(Account Name): 上海德勤税务师事务所有限公司深圳分所  
Shanghai Deloitte Tax Ltd. Shenzhen Branch

账户 (A/C No.): 752370255038 (人民币/RMB)

电汇代码 (SWIFT Code): BKCHCNBJ45A

银行地址(Bank Address): 深圳市罗湖区宝安南路 1036 号鼎丰大厦一、二楼  
1F&2F, Din Feng Building, No.1036 Bao'an Nan Road, Luohu District, Shenzhen  
PRC

---

---

### 长沙 Changsha

---

开户银行(Banker): 招商银行长沙北辰支行  
China Merchants Bank Changsha Beichen Branch

账户名称(Account Name): 德勤企业顾问(深圳)有限公司长沙分公司  
Deloitte & Touche Financial Advisory Services Limited Changsha Branch

账户 (A/C No.): 731905800010802 (人民币/RMB)

电汇代码 (SWIFT Code): CMBCCNBS341

银行地址(Bank Address): 湖南省长沙市开福区湘江北路三段 1200 号北辰三角洲奥城 (E5 区) 1019、1020 号  
No. 1200, Xiangjiang North road, Kaifu District, Changsha, Hunang

---

## 沈阳 Shenyang

开户银行(Banker):	中国银行股份有限公司辽宁省分行 Bank of China LTD, Liaoning Branch
账户名称(Account Name):	德勤管理咨询(上海)有限公司沈阳分公司 Deloitte Consulting (Shanghai) Co., Ltd. Shenyang Branch
账户 (A/C No.):	310372893612 (人民币/RMB)
电汇代码 (SWIFT Code):	BKCHCNBJ810
银行地址(Bank Address):	辽宁省沈阳市沈河区市府大路 253 号 No.253, Shifu Road, Shenhe District, Shenyang City, Liaoning Province

## 天津 Tianjin

开户银行(Banker):	中国银行天津国际大厦支行 Bank of China, Tianjin International Building Branch
账户名称(Account Name):	上海德勤税务师事务所有限公司天津分所 Shanghai Deloitte Tax Ltd Tianjin Branch
账户 (A/C No.):	270085844753 (人民币/RMB)
电汇代码 (SWIFT Code):	BKCHCNBJ200
银行地址(Bank Address):	天津市和平区南京路 75 号国际大厦 75 Nanjing Road, Heping District, Tianjin, PRC

## 厦门 Xiamen

开户银行(Banker):	中国银行厦门思明支行 Bank of China Xiamen Siming Branch
账户名称(Account Name):	上海德勤税务师事务所有限公司厦门分所 Shanghai Deloitte Tax Ltd. Xiamen Branch
账户 (A/C No.):	427376320563 (人民币/RMB)
电汇代码 (SWIFT Code):	BKCHCNBJ73A
银行地址(Bank Address):	厦门市中山路 4-10 号 4-10, Zhongshan Road, Xiamen PRC

## 成都 Chengdu

开户银行(Banker):	中国银行成都锦江支行营业部 Bank of China Chengdu Jingjiang sub-branch
账户名称(Account Name)	德勤咨询(成都)有限公司 Deloitte & Touche Financial Advisory Services (China) Limited
账户 (A/C No.):	125270745086 (人民币/RMB)
电汇代码 (SWIFT Code):	BKCHCNBJ570
银行地址(Bank Address):	四川省成都市锦江区汇泉南路 1 号 NO. 28 Huiquan South Road, Jingjiang District, Chengdu, Sichuan PRC

## 大连 Dalian

开户银行(Banker):	中国工商银行股份有限公司大连中山广场支行
账户名称(Account Name):	上海德勤税务师事务所有限公司大连分所
账户 (A/C No.):	3400200109003390708 (人民币/RMB)
电汇代码 (SWIFT Code):	ICBKCNBJDLN
银行地址(Bank Address):	大连市中山广场 1 号

---

**香港特别行政区 Hong Kong**

---

开户银行(Banker): 渣打银行(香港)有限公司  
Standard Chartered Bank (HK) Ltd.

账户名称(Account Name): 德勤咨询(香港)有限公司  
Deloitte Advisory (Hong Kong) Ltd.

账户 (A/C No.): 447-0-057283-2 (港币/HKD)

电汇代码 (SWIFT Code): SCBLHKHHXXX

银行地址(Bank Address): 香港九龍, 觀塘, 觀塘道 388 號渣打中心 15 樓  
15/F, Standard Chartered Tower, 388 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon,  
Hong Kong.

---

---

**香港特别行政区 (支票支付) Hong Kong (By cheque)**

---

支票抬头请写 Deloitte Advisory (Hong Kong) Ltd.  
Please make cheque payable  
to:

邮寄至 Mail to: 香港太古城太古湾道 12 号  
太古城中心第 4 期 6 楼  
植以媛收  
Ms. Evon Chik  
6/F., Cityplaza 4,  
12 Taikoo Wan Road,  
Taikoo Shing, Hong Kong\*请在支票背后写上参会者名字、会议名称及日期。

Please write down the participant's name, the event name and date at the back  
of the cheque.

---

#### **关于德勤全球**

Deloitte（“德勤”）泛指一家或多家德勤有限公司（即根据英国法律组成的私人担保有限公司，以下称“德勤有限公司”），以及其成员所网络和它们的关联机构。德勤有限公司与其每一家成员所均为具有独立法律地位的法律实体。德勤有限公司（又称“德勤全球”）并不向客户提供服务。请参阅

[www.deloitte.com/cn/about](http://www.deloitte.com/cn/about) 以了解更多有关德勤有限公司及其成员所的详情。德勤为各行各业的上市及非上市客户提供审计及鉴证、管理咨询、财务咨询、风险咨询、税务及相关服务。德勤透过遍及全球逾 150 个国家与地区的成员所网络为财富全球 500 强企业超过 80% 的企业提供专业服务。凭借其世界一流和高质量的专业服务，协助客户应对极为复杂的商业挑战。如欲进一步了解全球大约 286,000 名德勤专业人员如何致力成就不凡，欢迎浏览我们的 Facebook、LinkedIn 或 Twitter 专页。

#### **关于德勤中国**

德勤于 1917 年在上海设立办事处，德勤品牌由此进入中国。如今，德勤中国的事务所网络在德勤全球网络的支持下，为中国本地和在华的跨国及高增长企业客户提供全面的审计及鉴证、管理咨询、财务咨询、风险咨询和税务服务。德勤在中国市场拥有丰富的经验，同时致力为中国会计准则、税务制度及培养本地专业会计师等方面的发展作出重要贡献。敬请访问 [www2.deloitte.com/cn/zh/social-media](http://www2.deloitte.com/cn/zh/social-media)，通过德勤中国的社交媒体平台，了解德勤在中国市场成就不凡的更多信息。

本通信中所含内容乃一般性信息，任何德勤有限公司、其成员所或它们的关联机构（统称为“德勤网络”）并不因此构成提供任何专业建议或服务。在作出任何可能影响您的财务或业务的决策或采取任何相关行动前，您应咨询合资格的专业顾问。任何德勤网络内的机构均不对任何方因使用本通信而导致的任何损失承担责任。